
Kypärämäen koulun vanhempainneuvosto  

Aika: 4.5.2017 kello 18.00 

Paikka: Kypärämäen koulu, opettajainhuone 

Osallistujat:  

1 b Kanerva Eskola-Hirvanen, 1a Emmi-Stina Pirttimäki, 2a Seija Lassila, 2b Mira 

Tasanen, 3a Elina Teran Teran, 3b Tiina Laiho, 4m Virpi Sipilä (puh. joht.), 5a Juha 

Kokkonen, 5m Tiina Tuominen, Timo Knuuttila (sihteeri, rehtori) 

Asialista: 

1. Kokouksen avaus 

 rehtori Timo Knuuttila kirjaa muistion 

2. Kokouksen aiheet 

 koulun lukuvuoden toiminnan arviointia 

 9.5. siivoustalkoiden työnjaon varmistelua 

 lopullinen kanta oppilaskunnan ehdotukseen 

3. Lukuvuoden 2017-18 suunnittelu on alkanut 

   4. luokalle kaksi tavallista ja musiikkiluokka  

   2 eppuluokkaa 

   henkilöstöön joitakin muutoksia 

   starttiluokka siirtyy Kypärämäen koululle 

   YPR –luokka Lohikoskelle ja tilalle uusi autismiluokka 

 
4. Siivoustalkoot 

 siivoustalkoiden 9.5.2017 makkarat ja mehut entisillä keinoilla 

 Timo Kn. hoitaa grillin 

 makkaran paisto: Timo Knuuttila, Tiina Laiho, Juha Kokkonen, 

 mehun sekoitus: Pia Kepanen, Virpi Sipilä, Mira Tasanen, Mia Vaarakallio 

 kysytty voiko olla kirpputoria samassa yhteydessä – onko liian myöhä 
organisoitumiseen, miten oppilaat eli onko kaikkien siivottava vai voiko olla vaan 
kirpparilla myymässä, miten ilmaiset makkarat saadaan osumaan siivoojille, 
PALATAAN ENSI VUONNA. 

 
5. Oppilaskunnan ehdotus 

 välituntivälineisiin rahan keräämistempaus 

 erittäin hyvä asia, voiko olla iltatapahtuma esim. vanhempainnillan yms. 
tapahtuman yhteyteen, Liikkuvan koulun –raha riittää varmaan tänä 
keväänä… 

 voisiko olla myös kierrätyskeräys välituntivälineistä (pallot, mailat, liukurit, 
pulkat yms.) 

 välitetään yllä oleva oppilaskunnan hallitukselle 
 

6. Lukuvuoden toiminnan arviointia 



 Käytin laajaa keskustelua, josta nousivat mm. seuraavatasiat: kirjojen asema 
opetuksessa - pitkät poissaolot yms. haastavat, e-oppiminen kyllä hyödyllistä, 
Hyvo –jutut myönteistä, lisääntyykö ruutuaika koulutyön takia, keskinäinen 
yhdessäolo on tärkeää, opettajien rasittuneisuus uudistusten takia ei ole 
juurikaan näkynyt oppilaille, isot kokeet vähentyneet – hyvä juttu, koulun piha on 
aktiivisessa iltakäytössä,  

 tsemppiä opettajille – hyvin menee tv, vanhempainneuvosto 
 

7. Muut asiat  

 ksylitolipastillit perinnettä jatketaan myös ensi lukuvuonna 

 uudet jäsenet vanhempainneuvostoon voi valita valmiiksi jo keväällä 

 seuraava kokous on syyskuussa 
 

8. Kokouksen päättäminen. 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.45 

 
 

 

 


